
Referat 

Lokalrådsmøde den 2. februar 2017 

Afbud: Ingrid og Flemming. 

Fra starten af mødet deltog Knud Vogelius og bidrog med synspunkter omkring bevarelse af naturen i vores 

lokalområde. Han stillede blandt andet spørgsmålet: Hvordan kan vi i Resenbro tage hensyn til 

naturområder, hvor vi kan give folk – store som små – oplevelser i nærområdets natur? Konkret pegede 

han på etablering af og bevarelse af grønne kiler. Et eksempel var at sætte fokus på området syd for Solbo 

og i sammenhæng med adelsvejen. En grøn kile her ville være en god ide. Knud var også inde på, om det 

var en ide at lave et borgermøde om at passe på de grønne felter. Han nævnte, at det kunne være muligt 

med en positiv dialog med ejerne af grundene grænsende op til de grønne felter om at passe på naturen og 

ikke bruge den som losseplads for haveaffald.  Mange bruger i dag naturen som en del af deres hverdag. 

Resenbro skole bruger et areal, hvor JyllandsRingen har haft store skovmaskiner i gang. Han fortalte, at 

stedet var kørt op, og han havde været i kontakt med ringen, som ville ordne det igen. Også arbejde for 

grønt flag til skolen blev nævnt. Lokalrådet fandt efterfølgende, at det meget vel kan komme på tale at lade 

emnet komme på borgermøde. Vi ønsker at arbejde for et rent grønt nærområde. 

 Referat fra januarmødet godkendt. 

 Jette oplyste, at kroen ikke er gensolgt. Anvendelse er dog uklar. 

 Kalle fortalte, at nedbrydning af Vima fabrikken er i gang. 

 Rune oplyste, at fremtiden for Rødegaard bliver omlægning til at være demensvenlig. De raske skal 

til det nybyggede Marienlund. 

 Borgermødet den 7. marts foregår på Linå Forsamlingshus kl. 19.00. Huset er bestilt. Fra 

kommunen deltager den byansvarlige, en lederansvarlig og en politiker. Det kommunale oplæg 

omkring kommuneplanen er tidsmæssigt sat til ca. ½ time. Allan spørges (af Marcus) om skærm til 

præsentationen på power point som ved sidste borgermøde i Linå. Af øvrige temaer til mødet er en 

præsentation af kommunens vejplan for vores område (Erik Gam) samt naturligvis trafikplanen 

lokalt og sikkerhed for skolebørn og andre. Kommunens friluftsstrategi er ligeledes et tema (jvnf. 

Knud Vogelius` indlag på mødet). Marcus laver inden næste lokalrådsmøde et oplæg til agenda for 

mødet. Kommunen annoncerer for mødet, og det nøjes vi med. 

 Det praktiske ved borgermødet arrangeres i samarbejde mellem Birgitte, Jette og Ingrid. Vi møder 

en ½ time før. 

 Rune redegjorde for kommuneplanen overordnet. Den indeholder bl.a. afsætning af plads til 

speedwaybane i Hårup. Marcus var meget imod, men andre i lokalrådet var positive. Inden 

borgermødet skal det afklares, hvordan dette skal håndteres på mødet.  

 Erik J. fortalte, at Forsyningen havde tidsproblemer med afholdelse af borgermøde i Resenbro om 

fjernvarme. Det bliver tidligst i slutningen af marts. Erik holder kontakt. 

 Portalen lukkes ned. Midlerne 30.000 kr. kan søges af alle til Resenbro aktiviteter. 

 Birgitte uddelte regnskab, der blev godkendt. Sendes til Jette i kommunen. 

 Opdatering af videoen Resenbro/Linå/Hårup kan evt. laves af Produktionshøjskolen.  

 Næste møde den 2. marts kl. 17.00 på Rødegaard.  

Referent: Kalle 7. februar 2017. 


